
Aan de gemeenteraadsleden van de Gemeente Heerhugowaard 

Beste leden van de Gemeenteraad,

ONTVANGEN 1 J OKT 2017

Kunnen wij nog vertrouwen op de Gemeenteraad?
Durf eerlijk te zijn naar uzelf bij de beantwoording van onderstaande algemene vragen. Pas 
dan bent u ook eerlijk naar uw kiezers die u vertegenwoordigt binnen de Raad.

- Wie van u heeft het volledige bestemmingsplan bestudeerd?
- Wie van u heeft de moeite genomen om zich te verdiepen in het verhaal achter dit 

plan, en is zich bewust hoe dit uiteindelijk tot stand is gekomen?
- Wie van u heeft de moeite genomen de situatie ter plekke (van Duivenvoordestraat) in 

ogenschouw te nemen?
- Wie van u heeft de zienswijze en de aanvulling daarop bestudeerd?
- Wat is u daarbij opgevallen?
- Welke tegenstrijdigheden/fouten zijn u opgevallen in het (nieuwe) bestemmingsplan?

Niet zomaar een paar vragen! Maar een aanzet tot overdenking en overweging m.b.t. de wijze 
waarop en de argumenten waarmee uw gemeente verzoekt om uw instemming.

Wij noemen een aantal tegenstrijdigheden en fouten :
Er bestond een uitwerkingsplan 2001 welke door inspraak tot stand is gekomen 
(buurtakkoord). De helft daarvan is gerealiseerd. Dit hele plan omhelst woningen voor 
senioren met en in een groene omgeving! Dit buurtakkoord is door de gemeente éénzijdig 
verbroken! De gemeente beoogt nu de nog beschikbare ruimte te bestemmen voor 
zorgwoningen in combinatie met een appartementencomplex van 7 hoog, uit oogpunt van 
bekostiging van de zorgwoningen!!!!!!!
Tegelijkertijd omschrijft uw gemeentebestuur in het bestemmingsplan/structuurvisie, citaat; 
“Afmaken waar we mee begonnen zijn”. Waar slaat dit dan op? Wordt dit nu 
“transparanť’genoemd?
Met de voorgestelde bouwplannen van het geheel verdwijnt ook alle groen! Daarvoor in de 
plaats alleen stenen en parkeerplekken. Het oude centrum wordt Steenwijk. En dan evengoed 
in de structuurvisie de aandacht vestigen op: “het verenigen van dorpse waarden (groen, 
ruimte, kleinschaligheid, veiligheid en geborgenheid). Je moet maar durven.

En wat denkt u van deze: het creëren van samenhang en eenheid in de gemeente”. Hoe 
verhoudt zich de “eenheid” en “samenhang” van de wijk met een gebouw van 7-hoog? Vindt 
u dit allemaal nog geloofwaardig?
1022 Sympathisanten hebben getekend tegen hoogbouw, met als achterliggende gedachte het 
totaal tenietdoen van het buurtakkoord door de gemeente. Er zouden nog veel meer mensen 
hun handtekening hebben kunnen zetten ware het niet dat deze actie moest worden uitgevoerd 
tijdens de zomervakantieperiode.

Dat is een hele grote groep mensen die niet alleen zeer teleurgesteld is in het openbaar bestuur
maar, veel erger, het vertrouwen kwijt is. En 
samenleving.
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